
 
Mestna občina Slovenj Gradec 

g. Tilen Klugler,  župan 

Slovenj Gradec, 6. 2. 2019 

Spoštovani gospod župan, Tilen Klugler, 

V zvezi z zapisnikom sestanka delovne skupine za ohranitev zelenih površin z dne 29.1.2019 

vas prosimo za sledeče dopolnitve oz. vaše odgovore: 

1. Glede izjave gospe Rozalije Lužnik (1. stran zapisnika) , da bo občina morala sprejeti Odlok 

glede krajine, s katerim bo opredelila, kako se bo krajina oblikovala,  nas zanima: Kdo in kdaj 

bo pripravil ta odlok? 

2. Glede predloga gospe Rozalije Lužnik, da kmetje postavijo table z napisi, kdaj se bo škropilo, 

kje in kaj je takrat potrebno upoštevati,  (poudarjamo, da je ena izmed  osnovnih zahtev 

Civoza, stara več kot eno leto,  informiranje o vsakokratnem škropljenju!) V zvezi s tem nas 

zanima: Kdo bo dal to zahtevo kmetom in kdo bo skrbel za realizacijo in sankcije? Kdaj 

predvidoma bo to urejeno? 

3. V zvezi z zapisom, da naj pripravljavci ZUM čim prej dajo neke osnove, kako lahko začnemo 

z reševanjem problematike nas zanima rok, ki ga bo občina postavila ZUM-u in do kdaj bo 

osnutek pripravljen? 

4. Glede izjave Marjana Klemenca, nas zanima kdo in kdaj bo pripravil ustrezne akte , da bo 

lahko občina ukrepala in dajala spodbude kmetom. 

5. Župan želi, da se preveri glede občinskega odloka, ki govori o hmeljiščih, ali smo ga imeli 

leta 2017 in kaj je v njem zapisano.  Kdo in kdaj? 

6. Gospa Rozalija Lužnik pravi, da mora občina sprejeti ustrezen akt, ki bo določal območja, 

kamor se lahko mesto širi… Civoz zanima: Kdo bo to pripravil in kdaj? 

Vljudno vas prosimo za kratke odgovore na vseh 6 vprašanj, da lahko o tem informiramo člane 

na našem sestanku. 

Vnaprej hvala in lepo pozdravljeni. 

Za Civoz: 

Peter Metulj, predsednik 

 


